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Protokół nr 19/20 

z posiedzenia Komisji Edukacji i Kultury  
z dnia 24 lutego 2020 roku 

 

Na 10 członków Komisji w posiedzeniu uczestniczyło 8 zgodnie z załączoną listą 

obecności. 

Nie uczestniczyli: 

1. Radna Alicja Konopka 

2. Radny Ireneusz Waldemar Cieślik 

Posiedzenie Komisji otworzyła i obradom przewodniczyła radna Edyta Śledziewska– 

Przewodnicząca Komisji. Przewodnicząca obrad po zapoznaniu się z listą obecności 

stwierdziła prawomocność obrad, powitała zebranych, przedstawiła proponowany 

porządek posiedzenia, zaproponowała wprowadzenie do porządku obrad punktu 

„Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2020 rok w 

działach merytorycznie podległych Komisji – druk nr 353, 353A” i  poprosiła o uwagi 

do proponowanego porządku obrad. 

Radny Andrzej Grzymała zgłosił wniosek formalny o udzielenie głosu przedstawicielom 

Prezydium Rady Rodziców Szkoły Podstawowej Nr 4 (wniosek w załączeniu do 

protokołu). 

Radna Edyta Śledziewska– Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie 

proponowany porządek posiedzenia  wraz z wnioskiem zgłoszonym przez  Radnego 

Andrzeja Grzymałę i wprowadzeniem punktu „Zaopiniowanie projektu uchwały  

w sprawie zmian w budżecie miasta na 2020 rok w działach merytorycznie podległych 

Komisji – druk nr 353, 353A”.    

Komisja w wyniku głosowania 7 głosami za, przy 1 głosie  przeciw i  braku 

wstrzymujących się przyjęła po zmianach następujący porządek dzienny:  

1. Przyjęcie protokołu nr 18/20 z dnia 15 stycznia 2020 r. 

2. Informacja z realizacji oferty kulturalnej dla dzieci i młodzieży w czasie ferii 
zimowych – druk nr 356 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie założenia Miejskiego Żłobka nr 3   

w Łomży – druk nr 351,351A 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Miejskiemu Żłobkowi 

nr 3 w Łomży - druk nr 352,352A 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazw ulicom – druk nr 

340,340A 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2020 
rok w działach merytorycznie podległych Komisji – druk nr 353, 353A 

7. Sprawy różne i wolne wnioski. 
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Radna Edyta Śledziewska– Przewodnicząca Komisji poprosiła o zabranie głosu 

przedstawicieli Prezydium Rady Rodziców Nr 4. 

Przedstawicielka Prezydium Rady Rodziców Szkoły Podstawowej Nr 4 odczytała 

oświadczenie (w załączeniu do protokołu). 

Radna Edyta Śledziewska– Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że nie zna sprawy, 

ale z tego co Pani odczytała to bardziej sprawa dla nadzoru pedagogicznego, niż dla 

samorządu. 

Radny Andrzej Grzymała stwierdził, że chodzi o to, żeby zajęli stanowisko, że dopóki 

sprawa nie będzie rozstrzygnięta to bezsensu byłoby odwoływanie Prezydium. 

Radna Edyta Śledziewska – Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że Komisja 

wysłuchała Pani i to jest jedyne, co mogą zrobić. Skarga została załączona do 

wszystkich radnych, nie są Komisją, która rozpatruje skargi na kierowników jednostek 

organizacyjnych. 

Radny Andrzej Grzymała stwierdził, że sprawa dotyczy oświaty.  

Radny  Mariusz Tarka poprosił o informację kiedy były wybory i na ile jest wybór Rady. 

Przedstawicielka Prezydium Rady Rodziców stwierdziła, że wybory były we wrześniu  

a kadencja rady trwa rok. 

Radny Andrzej Wojtkowski  stwierdził, że to jest w ciągu ostatnich trzech- czterech lat 

po raz drugi taka sytuacja, bo w tamtej kadencji wpłynęło do Rady Miasta podobne 

pismo. Poprosił Naczelnika Wydziału Edukacji o wyjaśnienie czy jest możliwość 

odwoływania Prezydium w ciągu kadencji, w trybie natychmiastowym.  

Pan Paweł Piwowarski stwierdził, że może powiedzieć tyle, że wpłynęła oficjalne  

skarga rodziców na ten temat do Wydziału Edukacji w czwartek, Pan Prezydent 

poprosił o kontakt w tej sprawie, a w związku z tym, że był na wyjeździe, więc jeszcze 

nie miał możliwości spotkania się z Prezydentem i podjęcia odpowiednich kroków. Nie 

zna regulaminu rady rodziców, nie zna w tej chwili trybu postepowania i powoływania 

w tej szkole, więc nie może na ten temat się wypowiadać. 

Radny Artur Nadolny zwrócił uwagę, że przedstawicielka  Prezydium powiedziała, że 

była jeszcze  trzecia osoba spoza szkoły  - Pan Przewodniczący „Solidarności”, czy  

był jako ekspert. 

Przedstawiciela Prezydium Rady Rodziców stwierdziła, że na to wyglądało, bo jak były 

na te zebranie zaproszone, nie powiadomiono ich, że będzie ktoś z zewnątrz 

opiniował. 

Radny Artur Nadolny poprosił o informacje czy  Przedstawiciel „Solidarności” 

przedstawił się. 

Pani Jolanta Chojnowska – NSZZ „Solidarność” Pracowników Oświaty stwierdziła, że 

reprezentuje „Solidarność” i nic o tym nie wie. 

Przedstawicielka Prezydium Rady Rodziców stwierdziła, że był Pan ze związków 

zawodowych „Solidarność”. Powiedział im przy wszystkich rodzicach, że ich skarga 
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jest niezasadna, jest nieprawna i to zaowocowało tym, że nie dano im się 

wypowiedzieć. 

Pani Jolanta Chojnowska – NSZZ „Solidarność” Pracowników Oświaty stwierdziła, że 

nic o tym nie wie, a jest Zastępcą Przewodniczącego, więc ktoś w ich imieniu 

wypowiadał się bezprawnie. 

Przedstawicielka Prezydium Rady Rodziców stwierdziła, że robi się bardzo nieciekawa 

sytuacja, jest robiona typowa „nagonka” na nich. Dzisiaj jest następne zebranie o 17.30 

i podejrzewa, że będzie to samo co ostatnio, że nie dadzą im się wypowiedzieć.  

Radny Andrzej Grzymała stwierdził, że pozwolił sobie zobaczyć jak wygląda regulamin 

Rady Rodziców w Szkole Nr 4, a wydaje mu się, że podobne są regulaminy we 

wszystkich szkołach.  Zwoływanie zabrania w terminie krótszym niż 7 dni jest 

naruszeniem prawa. Komisja Rewizyjna może stwierdzić nieprawidłowości jeżeli 

zaistniały poprzez działanie Prezydium Rady Rodziców i na tej podstawie można 

ponownie zrobić zebranie celem powołania nowej Rady Rodziców. Poprosił  

o informację czy Pani dostały protokół z ostatniego zebrania. 

Przedstawicielka Prezydium Rady Rodziców stwierdziła, że nie. Dodała, że przy 

wyborach do Rady Rodziców  nawet nie była powołana Komisja Rewizyjna, więc nikt 

ich pracy nie przeanalizował, nie ma żadnego protokołu z Komisji Rewizyjnej, wiec też 

nie wiedzą na jakiej podstawie chcą ich odwołać, jakie im stawiają zarzuty.  

Więcej pytań Komisja nie zgłosiła.  

 

Ad.1 

Przyjęcie protokołu nr 18/20 z dnia 15 stycznia 2020 r. 

Komisja nie zgłosiła uwag do protokołu 18/20 z dnia 15 stycznia 2020 r. i w wyniku 

głosowania 7 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się  

protokół przyjęła. 

 

Ad.2 

Informacja z realizacji oferty kulturalnej dla dzieci i młodzieży w czasie ferii zimowych 

– druk nr 356 

Radna Edyta Śledziewska – Przewodnicząca Komisji poprosiła o pytania i uwagi. 

Komisja nie zgłosiła pytań i uwag. 

Ad.3 i Ad.4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie założenia Miejskiego Żłobka nr 3   

w Łomży – druk nr 351,351A 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Miejskiemu Żłobkowi nr 3 

w Łomży - druk nr 352,352A 

Radna Edyta Śledziewska – Przewodnicząca Komisji poprosiła Naczelnika Wydziału 

Edukacji o przedstawienie projektów uchwał. 
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Pan Paweł Piwowarski – Naczelnik Wydziału Edukacji przedstawił wniosek w sprawie 

w sprawie założenia Miejskiego Żłobka nr 3  w Łomży zgodnie z drukiem  nr 351,351A  

oraz wniosek w  sprawie nadania statutu Miejskiemu Żłobkowi nr 3 w Łomży, zgodnie 

z drukiem nr 352,352A, w załączeniu do protokołu. 

Radna Hanka Gałązka poprosiła o informację  kto jest autorem projektu.  

Pan Paweł Piwowarski – Naczelnik Wydziału Edukacji wyjaśnił, że autorem jest Pani 

Dyrektor przy współpracy z Wydziałem Edukacji. Projekt był pisany u Pana Darka 

Budrowskiego, wspólnymi siłami tworzony. 

Radna Hanka Gałązka stwierdziła, że wie, że ta dyrekcja bardzo zabiega. Trzeba 

pogratulować, bo to jest naprawdę wielka rzecz zdobycie pieniędzy dla miasta na takie 

potrzeby jak żłobek w mieście. Dodała, że muszą pamiętać przy jakichś okazjach, żeby 

to uhonorować,  docenić. 

Radna Edyta Śledziewska – Przewodnicząca Komisji zwróciła uwagę, że potrzeby 

miasta w tym zakresie były sygnalizowane przez rodziców.  

Więcej pytań Komisja nie zgłosiła.  

Komisja w wyniku głosowania 7 głosami za,  przy braku głosów przeciw  

i wstrzymujących się pozytywnie  zaopiniowała projekt uchwały w sprawie założenia 

Miejskiego Żłobka nr 3  w Łomży. 

Komisja w wyniku głosowania 7 głosami za,  przy braku głosów przeciw  

i wstrzymujących się pozytywnie  zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania 

statutu Miejskiemu Żłobkowi nr 3 w Łomży. 

Ad.5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazw ulicom – druk nr 340,340A 

Radna Edyta Śledziewska – Przewodnicząca Komisji poprosiła o zabranie głosu Panią 

Henrykę Pezowicz – Naczelnik Wydziału Gospodarowania Nieruchomościami. 

Pani Henryka Pezowicz Naczelnik Wydziału Gospodarowania Nieruchomościami 

przedstawiła wniosek w sprawie w sprawie nadania nazw ulicom, zgodnie z drukiem  

nr 340,340A, w załączeniu do protokołu. 

Radna Edyta Śledziewska – Przewodnicząca Komisji poprosiła o pytania i uwagi. 

Komisja nie zgłosiła pytań. 

Komisja w wyniku głosowania 7 głosami za,  przy braku głosów przeciw  

i wstrzymujących się pozytywnie  zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania 

nazw ulicom. 

Ad.6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2020 rok  
w działach merytorycznie podległych Komisji – druk nr 353, 353A 
Radna Edyta Śledziewska – Przewodnicząca Komisji poprosiła o zabranie głosu Panią 
Elżbietę Parzych – Skarbnik Miasta. 
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Pani Elżbieta Parzych – Skarbnik Miasta przedstawiła wniosek w sprawie zmian  
w budżecie miasta na 2020 rok w działach merytorycznie podległych Komisji, zgodnie 
z drukiem nr 353, 353A, w załączeniu do protokołu. 
 
Radna Edyta Śledziewska – Przewodnicząca Komisji poprosiła o pytania i uwagi. 

Radna Hanka Gałązka zapytała czy Fundusz Dróg Samorządowych ma być jako 
dofinansowanie wkładu własnego do innych projektów. 
 
Pani Elżbieta Parzych – Skarbnik Miasta wyjaśniła, że było rozdanie w ubiegłym roku, 
wcześniej miało się rozstrzygnąć, rozstrzygnęło się późną jesienią, w związku z tym 
wnioskowaliśmy na 12 dróg i na te 12 otrzymaliśmy dofinansowanie. Fundusz rządzi 
się takimi prawami, że my wnioskowaliśmy o zaliczkowanie i gdybyśmy o refundacje 
wnioskowali to te pieniądze by nie wpłynęły jeszcze, bo zadania są niezrealizowane. 
Skoro można o zaliczki wnioskować,  więc zawnioskowaliśmy i po podpisaniu umowy 
od razu Urząd Wojewódzki przelewał środki.  
Radna Hanka Gałązka zapytała czy to są środki z Urzędu Wojewódzkiego. 
Pani Elżbieta Parzych – Skarbnik Miasta stwierdziła, że dokładnie, są to środki z 
dotacji. 
 Więcej pytań Komisja nie zgłosiła. 
Komisja w wyniku głosowania 7 głosami za,  przy braku głosów przeciw  

i wstrzymujących się pozytywnie  zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian  

w budżecie miasta na 2020 rok w działach merytorycznie podległych Komisji. 

Ad.7 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

Komisja nie zgłosiła spraw i wniosków. 

W związku z wyczerpaniem porządku dziennego Przewodnicząca Komisji zamknęła 

posiedzenie komisji. 

Na tym protokół zakończono. 

Przewodnicząca  

                        Komisji Edukacji i Kultury  

 

         Edyta Śledziewska 

                                  

Protokołowała: 

Izabela Jankiewicz  


